

Title (en)

Covering for an espagnolette lock for a door, window or the like.

Title (de)

Abdeckvorrichtung für Treibstangenverschluss für Türen, Fenster o.dgl.

Title (fr)

Élément de recouvrement d'une ferrure à verrouillage multipoints mise en applique sur une porte, fenêtre ou analogue.

Publication

EP 0275808 A1 19880727 (FR)

Application

EP 87440085 A 19871218

Priority

FR 8618472 A 19861224

Abstract (en)

[origin: US4875727A] A cover member is adapted to a multilock fitting applicable to doors, windows or the like, this fitting consisting essentially of a casement bolt, or a plurality of lock- or striker plate blocks. The cover member consists of a rectangular-sectioned tubular element of which one of the minor sides is coplanar with the lateral edge of the jamb of the movable or fixed frame of the door, window or the like, one of the major sides of the tubular element provided with apertures covering the plurality of lock- or striker plate blocks and comprising detent-positioning means interposed between the lock- or striker plate blocks and the inner surface of the movable or fixed frame, respectively, of the door, window or the like.

Abstract (fr)

Un élément de recouvrement d'une ferrure à verrouillage multipoints mise en applique sur une porte, fenêtre ou analogue et composée d'une crémonne-serrure, ou d'une pluralité de blocs de serrures, ou de gâches, cet élément de recouvrement comportant un profilé tubulaire (1), de section rectangulaire, dont un des petits côtés (7) est à fleur avec le chant (8) du montant de l'ouvrant (4) ou du dormant et dont un des grands côtés (2), pourvu d'ouvertures (5, 6), coiffe la pluralité de blocs de serrures ou de gâches et comporte des moyens de clipage s'interposant entre les blocs de serrures ou de gâches et la face interne (3), respectivement de l'ouvrant ou du dormant de la porte, fenêtre ou analogue.

IPC 1-7

E05C 9/00

IPC 8 full level

E05B 9/02 (2006.01); **E05B 15/02** (2006.01); **E05B 63/14** (2006.01); **E05C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

E05C 9/00 (2013.01 - EP US); **E06B 7/00** (2013.01 - KR); **E05C 9/008** (2013.01 - EP US); **Y10T 292/62** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

[AD] FR 2216830 A5 19740830 - FICHET BAUCHE [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 4875727 A 19891024; AT E53628 T1 19900615; CA 1301212 C 19920519; CN 1012651 B 19910522; CN 87101279 A 19880706; DE 3763213 D1 19900719; EP 0275808 A1 19880727; EP 0275808 B1 19900613; ES 2015083 B3 19900801; FR 2609087 A1 19880701; FR 2609087 B1 19891027; GR 3000715 T3 19911010; HK 44891 A 19910614; JP S63241279 A 19881006; KR 880007891 A 19880829

DOCDB simple family (application)

US 13236387 A 19871214; AT 87440085 T 19871218; CA 555248 A 19871223; CN 87101279 A 19871224; DE 3763213 T 19871218; EP 87440085 A 19871218; ES 87440085 T 19871218; FR 8618472 A 19861224; GR 900400572 T 19900809; HK 44891 A 19910606; JP 32559787 A 19871224; KR 870014547 A 19871219